

Produced by the Pacific National Exhibition

Neighbourhood Newsletter

Volume 13, Issue 2

Winter 2017



Chinese Lantern Festival at the PNE Starts December 15th!

Get ready to experience Vancouver in a whole new light. This 5-week celebration of Chinese culture features 36 large lanterns, amazing performances, and incredible food. This exciting event will run:

December 15th through January 21st (excluding Christmas day), Sun-Thurs 5:00 pm to 10:00 pm, Fri & Sat- 5:00 pm-11:00 pm

For more information go to: www.vancouverlanternfestival.ca

Move in is underway and there is signage posted to guide park users through new bike routes and walking detours. The Sanctuary will remain accessible from Hastings Street and there will be a daytime access corridor at the west side of the park open until 4:00 pm. In an emergency, security can be reached at: (604) 505-4135.

The washroom trailer located in the centre grounds will remain available until 4:00 pm. Following that, park users may use the washrooms located in the Agrodome.

See below for a community ticket promotion!

Take advantage of the promo code **COMMUNITY** to receive up to 4 tickets to the Chinese Lantern Festival for the special community price of \$12! (Fees and taxes included)

* Compared to Adult \$19, Senior (65+) \$14.50, Child (4-12) \$13.50, Kids 3 & Under- Free

This ticket promotion will be available to purchase beginning **December 1**, **2017** and will be valid for use on any day between Dec 15 – 22 and Jan 8-21. The community tickets/bar codes will not be valid for the period Dec 23 – Jan 7. Get yours quickly; there are a limited number of these specially priced tickets available for the local neighbourhood! Go to **ticketleader.ca** to get your tickets Dec 1, 2017!

If you have any questions on attending the event please call 604-253-2311 M-F- 8:30 am- 4:00 pm. If you have any park access questions or concerns please contact Community Relations at 604-251-7708 or kchong@pne.ca

PNE. 2901 East Hastings Street

Vancouver, BC. V5K 5J1

Phone: 604-253-2311





Community Skate is back!

Join us during the holidays for a family skate in the Agrodome!

DATES: Dec 27, Dec 29, Jan 3 & Jan 5

TIMES: 1:00 pm- 4:00 pm

WHERE: PNE Agrodome at Hastings Park- enter through south doors. Enter Gate 2 off Renfrew St.

DETAILS: Bring your own skates & helmets (no rentals available), Helmets are recommended for all skaters. Children 12 & under are required to have a helmet and be accompanied by an adult. No hockey sticks, pucks or ringette sticks.

More information to come in the December electronic newsletter!

For more information please call 604-253-2311 or email communityrelations@pne.ca

*Save the date for the Family Day Community Skate on Monday February 12, 2018 *

Farmers Market is in full swing!

Why not shop local this winter and treat yourself to artisan food, baking, fresh vegetables, cheeses, meats and liquor? Power up with a delicious lunch from one of the food trucks as you shop. This year the market has many new vendors in addition to previous year's favorites! For more info and a list of new vendors this year, follow this link at:

www.eatlocal.org/new-vendors-hastings-park/

The market runs every Sunday until April 29th (closed Dec 24 & 31st) from 10:00 am- 2:00 pm Please enter through Gate 2 off of Renfrew Street. We encourage guests to walk, bike or take transit.

Please help us promote this growing market through social media, word of mouth etc.

Visit Vancouver Farmers Market Facebook page (www.facebook.com/HastingsParkWFM/) and tag photos/tweets@vanmarkets #HastingsParkWFM on Instagram and Twitter

See you out at the Market rain or shine!



PNE Community Electronic Newsletter

The PNE has an electronic community newsletter that is sent out monthly with upcoming events at Hastings Park and throughout the community. It's a great way to stay in the loop of what is happening in your community. Sign up today at: www.pne.ca/aboutus/community/in-the-neighbourhood.html

Page 2 The Pinwheel News

出版

社区时讯 第 2 刊第 13 冊 2017 年冬



PNE 中国元宵节庆典

12 月 15 日起盛大启动

全新花灯点亮温哥华,为您带来不一样的全新体验。本次华人文化盛事为期 5 周,将展出 36 种花灯,更有各式精彩表演和美食助兴。此令人兴奋的活动时间将从:

12 月 15 日至 1 月 21 日(圣诞节日除外),周日至周四下午 5:00 至晚上 10:00,周五至周六下午 5:00 至晚上 11:00

了解更多信息请前往: www.vancouverlanternfestival.ca

场地布置正在进行中,届时还将设置指示牌,为公园用户指引新的骑行和步行路线。届时可能从 Hastings 大街进入 Sanctuary,公园西面通道白天开放至下午 4:00。如遇紧急情况,请立即联系安保人员: (604) 505-4135。

中央地带的移动洗手间将开放至下午 4:00。过时之后可使用位于 Agrodome 的洗手间。

|请参见以下社区门票优惠!

使用促销代码 <u>COMMUNITY</u>, 可享中国元宵节活动特惠社区票价每张 12 美元, 最多可购买 4 张。(包括费用和税款)*常价成人票 \$19, 老人票(65+)\$14.50, 儿童票(4-12)\$13.50, 三岁及以下免费

本次促销自**2017 年 12 月 1 日**起开放,所购优惠票可在 12 月 15 日至 22 日和 1 月 8 日至 21 日期间任意一天使用。12 月 23 日至 1 月 7 日期间不可使用社区票/二维码。本地居民特价票数量有限,欲购从速!请在 2017 年 12 月 1 日前访问 <u>ticketleader.ca</u> 获取门票!

如您对参加活动有任何疑问,请致电 604-253-2311,开放时间周一至周五,上午 8:30至下午 4:00。如有任何关于 进入 PNE 的疑问或顾虑,请联系社区公关部,致电 604-251-7708 或发送邮件至 kchong@pne.ca

PNE. 2901 East Hastings Street

Vancouver, BC. V5K 5J1

Phone: 604-253-2311





社区溜冰活动又开始啦!

寒假期间, Agrodome 诚邀众家庭前来游玩!

日期: 12 月 27 日、12 月 29 日、1 月 3 日和 1 月 5 日

时间: 下午 1: 00 至下午 4: 00

地点: Hasting 公园 PNE Agrodome, 从南门进入。从 Rnfrew 大街进入 2 号大门

详情:请自带溜冰鞋和头盔(不提供租赁),建议所有溜冰者都要戴头盔。12岁及以下的儿童必需戴头盔,并需要有成人陪同。不允许携带曲棍球棒、冰球或冰上胶圈球。

12 月时讯将公布更多信息!

更多信息请致电 604-253-2311 或发送邮件至 <u>com-</u> munityrelations@pne.ca

社区家庭溜冰日为 2018 年 2 月 12 日周一,请提前做好安排

农贸市场热闹非凡!

今冬,蔬菜、奶酪、肉类、酒类等本地生鲜食材应有 尽有,何不采购一番,让您煎炒烹炸任意享用?街上 还有各式快餐车供应,让您在购物之时享用美味午 餐。今年,集市上不仅有历年经典,还将有众多新商 贩。想了解更多信息以及今年有哪些新商贩,请访问 下方链接:

www.eatlocal.org/new-vendors-hastings-park/

集市在 4 月 29 日之前每周日上午 10:00 至下午 2:00 开放(12月 24 日和 31 日休息)

请从 Renfrew 大街 2 号门进入。请尽量步行、骑自 行车或者乘坐公共交通。

请通过社交媒体或者口头帮我们多多宣传!

请访问温哥华农贸市场 Facebook 主页
(www.facebook.com/HastingsParkWFM/), 或者通过
Instagram 和 Twitter 上传照片/发送推文,内容
@vanmarkets #HastingsParkWFM

集市风雨无歇,期待您的大驾光临!



PNE 社区电子时讯 PNE 每月都会发送电子时讯,为您介绍 Hastings 公园和整个社区的最新活动。让您随时了解社区里的新活动! 今天就注册吧! 网站: www.pne.ca/aboutus/community/in-the-neighbourhood.html

Page 4 The Pinwheel News